



M E G A

A SMATER PATHWAY

Macquarie Education Group Australia Pty Ltd
ABN 23 111 742 155; CRICOS Provider Code 02657J; RTO Code 91305

Level 9, 225 Clarence Street, Sydney NSW 2000
PO Box Q1689 Queen Victoria Building NSW 1230 Australia
Phone: +61 2 9299 6788
Website: www.mega.edu.au
Email: info@mega.edu.au

Dear Students,

The latest update on Covid 19 outbreak that originated in Wuhan, China, is causing lots of concern for people around the world. Almost all countries in the world are now infected by Covid 19.

As part of the pre-cautionary measure, students and visitors who are from or who have transited or visited the following high-risk countries will not be allowed to enter Australia within 14 days of departing the list of countries below.

High risk countries with travel restrictions applies for foreign nationals:

- Mainland China
- Iran
- Italy
- South Korea

Please visit the website below for details of travel restrictions and regular updates on Covid 19:

<https://www.health.gov.au/sites/default/files/documents/2020/01/novel-coronavirus-information-for-travellers-arriving-in-australia-from-china.pdf>

Foreign nationals from moderate risk countries i.e. Cambodia, Hong Kong, Indonesia, Japan. Singapore and Thailand, will be advised to monitor their health for 14 days after leaving that country. This applies to national from other countries who have transited and or visited the above countries as well.

1. If you develop a flu-like symptoms like fever, cough, headache, sore throat and feel fatigue, please seek medical advice immediately and isolate yourself
2. Please wear appropriate face masks at all times, especially in crowded areas and use alcohol-based hand sanitizers frequently.

For more information, you may kindly contact MEGA Student Services on 02-9299 6788 or mega@mega.edu.au. MEGA will continue to monitor the situation closely and respond to recommendations from the State and Commonwealth governments.

The above lists of countries will be updated once the latest information is available or released by the Department of Health.

MEGA Management

亲爱的同学们，

近期，新型冠状病毒的爆发在世界范围内引起了广泛关注。自从首个病例在中国湖北省武汉市被确诊，至今在世界各国都发现了被感染的患者。

为确保师生的安全，我校对病毒防御采取了谨慎的态度。因此，如果您近期到访过或者在以下高风险国家过境，澳洲政府规定在 14 天内将实施入境临时管制措施。

高风险国家（地区）包括：

- 中国大陆
- 伊朗
- 意大利
- 韩国

澳大利亚政府定期更新有关 Covid19 病毒的进展情况：

<https://www.health.gov.au/sites/default/files/documents/2020/01/novel-coronavirus-information-for-travellers-arriving-in-australia-from-china.pdf>

澳洲政府建议来自中等风险国家（如柬埔寨、香港、印度尼西亚、日本、新加坡和泰国）的外国公民，在离开本国后的 14 天内严格监测自己的健康状况。这也适用于从其他国家过境或访问过上述国家的国民。

1. 如果出现类似发烧、咳嗽、头痛，喉咙痛和疲劳等类似流感的症状，请立即就医，并自我隔离。
2. 请始终佩戴适宜的口罩，在人群拥挤的地方更应加强防护，并经常使用酒精类洗手液消毒。

欲了解更多信息，请与 MEGA 学生服务中心联系（致电 02-9299 6788 或发电子邮件至 mega@mega.edu.au）。MEGA 将继续密切地关注局势，并响应新南威尔士州和联邦政府的建议。

卫生部将提供或发布最新信息，我校将对以上信息进行实时更新。

MEGA 校管理层